
 Årsberetning fra rifleutvalget. 

 

Utvalget har haƩ 2 møter for å både planlegge storviltskyƟng og for å planlegge 
jakƞeltstevnet. 

Årets storviltprøve har bliƩ gjennomført som Ɵdligere, uten problemer. Med 
det nye anlegget har vi mye større kapasitet enn Ɵdligere og vi har ønsket flere, 
for oss nye, skyƩere velkommen Ɵl banen.  

Fjorårets storviltprøve har giƩ en inntekt på 48.000 kr. 

Det har bliƩ kjøpt inn en 10. skive Ɵl anlegget Ɵl 34.000 kr og anlegget er nå 
kompleƩ med 10 skiver. 

Det vil bli foretaƩ service av skivene før jekƞeltstevnet med utskiŌing av gummi 
og skumgummi. 

Jakƞeltstevnet gikk av stabelen i mars-24 og var en suksess.  Det var mange 
frivillige som var med på å dra lasset og jeg vil si «Tusen takk» Ɵl hver og en. 
Stevnet ga en inntekt på 35.000 kr. 

BudsjeƩ for riflebanen 2025: 28 000 kr. 
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